
Geachte raadsleden, ik sta hier als inwoner van Borne, fanatiek schaatser en als 
petitionaris namens 5550 ondertekenaars. Na Enschede en Hengelo heeft Borne de 
meeste ondertekenaars, en naar rato van inwonertal staat Borne zelfs bovenaan. 
 

Red de ijsbaan Twente: steun onze gemeenschap. 
Wij  Schaatsers, ijshockeyers, kunstschaatsers, ijsliefhebbers, inwoners van Twente 
die recreatief en sportief genieten van een dagje uit op de ijsbaan 
  

constateren 
• Het is van groot belang dat de ijsbaan Twente in staat blijft om haar belangrijke 
rol te vervullen voor onze gemeenschap. 
• De ijsbaan biedt een plek voor inwoners om te recreëren 
• Maar biedt ook een platform voor jonge talenten om zich te ontwikkelen en te 
presteren in de sport van schaatsen, ijshockey en kunstrijden. 

• De ondertekenaars tonen dat er een grote groep mensen is die de ijsbaan 

Twente waardevol vindt en de continuïteit van deze faciliteit wil waarborgen. 
  
en verzoeken 
om financiële steun te verlenen aan de IJsbaan Twente. 
De gemeente Enschede heeft op 6 maart positief besloten voor continuering van 1 jaar, maar 

heeft de steun van omliggende gemeenten nodig. Vele Twentse gemeenten hebben al 
akkoord gegeven. Nu is het aan Borne om “good Twents Noaberschap” te tonen. 
 
Een paar weken geleden waren schitterende WK afstanden, fantastische sfeer, met 
topper uit Borne, Joy Beune, die bij de Bornse Schaats- en Skeelervereniging 

begonnen is, nog steeds lid is, en zonder ijsbaan Twente niet zo ver gekomen was. 
Een ander talent uit Borne is Sebas Diniz. Hij heeft twee vijfde plekken behaald op het 
World Cup Kwalificatietoernooi op de 500 meter en versloeg daarbij ervaren schaatsers als 
Hein Otterspeer en Kai Verbij. Ook zijn jongere broer Philip behoort tot de besten van zijn 
leeftijdscategorie. De broers kregen de sport niet met de paplepel ingegoten. [begin]“Mijn 

ouders zijn geen schaatsers. Ze kregen vanuit de gemeente Borne proeflessen 
aangeboden om verschillende sporten uit te proberen en hebben voor schaatsen 
gekozen. Toen is het balletje gaan rollen.”[eind]  Ik wil graag kwijt dat ik trots ben 
op de vele sporttalenten in Borne, trots op de clubs en trots op de gemeente die dit 
mogelijk maakt. 
 

Schaatsen is in top 3 van populairste sporten in NL. Om aan de top te blijven zijn 
faciliteiten als de ijsbaan Twente noodzakelijk. 

Schaatsen hoort bij onze Nederlandse cultuur, en sportbeoefening. Behoud 

hiervan is van belang voor oud en jong.  
 

We doen daarnaast een oproep om een oplossing voor continuïteit en de lange 

termijn te maken. Zodat schaatsers kunnen blijven genieten van hun sport, en dat 

we op die manier de mogelijkheden behouden voor nog meer talenten. 



 

 


